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اهم موارد مطرح شده: 

اهم موارد مطرح شده: 
در ابتدای جلسه رئیس محترم  کمیسیون صنعت جناب آقای دکتر یزدانبخش پس از عرض تسلیت ایام شهادت حضرت امام حسین 
علیه اسلام و فرارسیدن ماه محرم به حاضرین و همچنین تشکر از حضور جناب آقای مهندس توکلی زاده به بیان دیدگاه کمیسیون 

صنعت علی رغم تمام گرفتاریها و محدودیتهای موجود که عرصه را بر فعالیتهای اقتصادی ، به راهکاراندیشی برای حل مشکلات 
صنعتی و ارائه راه حل آنها در ارتباط با دولت و حکومت،تلاش نماییم. ما در کمیسیون صنعت اتاق بازرگانی  با کارشناسی و جمعآوری 

مستندات و اطلاعات لازم مربوط به بخش صنعت و با استفاده از خرد جمعی و راهکاراندیشی، اقدام خواهد گردید .
ایشان با تاکید بر اینکه تنها با بیان مشکل، نمیتوان به نتیجه گیری و حل مشکل امیدوار بود، وبا وجود نگرانیها و دغدغههای 

مختلفی که وجود دارد، امید به اشتغالزایی و صنعتگری و ایفای مسئولیت خود ادامه دهیم. در کمیسیون صنعت جمعآوری اطلاعات و 
کارشناسیها صورت میگیرد تا از طریق کمیسیون به هیات نمایندگان ارائه گردد و در نهایت، از طریق هیات نمایندگان در مجامع 

 .گوناگون به سمع و نظر مسئولان و تصمیمگیران برسد
ایشان با  تاکید  بر اینکه اتاق بازرگانی پایگاه مشاورهای، حرفهای، قانونمند و رسمی در کشور است و باید قدرت لازم را در بیان و 

انتقال مشکلات و دغدغهها و دیدگاههای بخش خصوصی به مسئولان استان و کشور داشته باشیم. بر همین مبنا، یکی از برنامه های ما 
در کمیسیون، دعوت از اعضای کمیسیون صنعت مجلس خواهد بود تا قانونگذاران حوزه صنعت کشور، از نزدیک به دغدغههای بخش 

صنعت خراسان رضوی گوش فرا دهند . 
سپس جناب اقای مهندس توکلی زاده رئیس محترم  اتاق بازرگانی صنایع معدن و کشاورزی استان  ضمن خوش آمدگویی به حاضرین 

و تشکر از دعوت کمیسیون صنعت بر نقش حاکمیت بر مهار تورم ء به رشد تولید توسط صنعتگران اشاره نمودند و با بهره گیری از 
ابزار قانونی نسبت به بیان مشکلات موجود از طریق کمیسیون به هیات نمایندگان و هیات رئیسه محترم اتاق وبا برگزاری جلسات 

مستمر با مسولین استان جهت انعکاس مشکلات و نهاتا برطرف نمودن معضلات اقدام گردد 

در ادامه سرکار خانم دکتر اشکناز اورعی نایب رئیس محترم کمیسیون صنعت نیز، هم اندیشی و ارائه راهکار در رابطه با رفع موانع 
تولید با توجه به قانون بهبود مستمر محیط کسب و کار با رویکرد رشد تولید و مهار تورم و تدوین راهبردهای این کمیسیون و 

 .کمیتههای تخصصی آن را، دستور جلسه این نشست اعلام کرد
وی در ادامه در خصوص اهداف کلی کمیسیونب با پایش فضای کسب و کار، شناسایی گلوگاههای تولید و فروش کالاها و همچنین 

بررسی و ارائه راهکارهای پیشنهادی در این زمینه، بررسی راهکارهای مربوط به بحران انرژی، بررسی مشوقها و روشهای حل مسائل 
در حوزههای مالیاتی، ارزی و تامین اجتماعی و نیز بررسی و تحلیل برنامه هفتم توسعه در بخش صنعت با نگاه ویژه به استان خراسان 

 .رضوی هدفهای ما در دو سال پیش رو در کمیسیون صنعت خواهد بود .
ایشان با تاکید به بحث انرژی و مشکلات صنایع و اثر انرژی بر تولید به مقایسه و بررسی وضعیت موجود و بررسی آمارها با توجه به 

 .روبرو شدن با بحرانهایی همچون افزایش شدید قیمت گازاشاره نمودند
سپس به بخشی از صحبت های خود به آمارهای صنعت استان در خصوص رتبه سوم کشور پروانههای بهره برداری استان، بعد از تهران 

 .و اصفهان،و رتبه دوم کشور در صدور جواز تاسیس نیز بعد از یزد، ر را دارد که ٥ درصد جوازهای کل کشور را شامل میشود

دستورکار جلسه:
 هم اندیشی و ارائه راهکار در رابطه با رفع موانع تولید با توجه به قانون بهبود مستمر محیط کسب و کار با رویکرد رشد تولید 

و مهار تورم
انتخاب کارگروه هایی جهت کارشناسی اهداف مورد اشاره بند اول 

تصویب تقویم جلسات 
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نایب رئیس کمیسیون صنعت همچنین درباره کارگروههای پیشنهادی ذیل این کمیسیون گفت: موضوعات بازرگانی (واردات، صادرات و 
لجستیک)، انرژی، سلامت و دارو، دانش بنیان، منابع انسانی، سازمانهای وابسته (بانک، تامین اجتماعی، دارایی، تعزیرات و کار)، 

ایمنی، بهداشت و محیط زیست موضوعاتی هستند که براساس ضرورت و اهمیت میتوانند در کارگروههایی مجزا بررسی شوند .
 در ادامه جناب آقای دکتر فرهاد سحرخیز رئیس محترم کمیسیون سرمایهگذاری و تامین مالی اتاق بازرگانی خراسان رضوی نیز در 

این نشست به مشکلات صنعتگران در حوزه تامین سرمایه اشاره نمودند و با بیان اینکه متاسفانه طبق آمار بانک مرکزی، نرخ استهلاک 
سرمایههای صنعتگران از نرخ سرمایهگذاریهای انجام شده پیشی گرفته است. ضروری است بخش آموزش و آشنایی با مدلهای جدید 

تامین سرمایه از طریق ابزار جدید در اتاق بازرگانی فعال شود که در این خصوص چند کارگاه آموزشی خواهیم داشت تا دستیابی به 
   .ادبیات مشترک بین کمیسیونها در این زمینه و شناخت کلی از این حوزه صورت پذیرد

رئیس کمیسیون سرمایه گذاری و تامین مالی اتاق بازرگانی خراسان رضوی با اشاره به اهمیت مدلسازی در کمیسیونهای اتاق اظهار 
کرد: در تمام کمیسیونها باید به تعریف مدلی برای فعالیت برسیم، شاید نتوانیم بسیاری از مشکلات و چالشها را در این ساختارها 

 .مرتفع نماییم؛ اما مدلها کمک میکنند که ظرفیتهای اتاق و مسیرهای موجود در حل مسائل مشخص گردد.
در ادامه جناب آقای دکتر محسن شرکا نایب رئیس محترم کمیسیون مسولیت های اجتماعی  نیز با بیان اینکه برای بهبود شرایط 
اقتصادی و برون رفت از اوضاع کنونی، چهار اصلاح اساسی درکشور اعم از اصلاح نظام بانکی، اصلاح قانون مالیات ها، اصلاح نظام 

 .آموزشی و اصلاح قانون کار باید در راس امور قرار بگیرند.
جناب آقای غلامعلی رخصت فعال محترم بخش اقتصادی نیز با بیان اینکه آینده خوبی در انتظار کمیسیون صنعت است، زیرا فعالیت 

آن با تکیه بر آمار و اطلاعات ارقام علمی آغاز شده است، تصریح کرد: مشکلات بخش صنعت در سالها و دهههای اخیر بارها تکرار 
 .شده اما فقط بیان مشکل بوده و به راهکاری اساسی نرسیدهایم

وی خاطرنشان کرد: یکی از راههای توسعه صنعتی، تولید انبوه است و در صورت کاهش قیمت تمام شده کالاها، میتوان در بازارهای 
جهانی با دیگر کشورها رقابت کرد و صادرات را توسعه بخشید. توجه به این نکته در پیگیریهای کمیسیون از مسئولان باید مدنظر 

قرار گیرد .
در ادامه سرکار خانم جاهد رئیس هیات مدیره محترم شرکت ورتا نیک آوند به تلاش شرکت در تولید انحصاری تجهیزات پزشکی در 

استان و کشور و در خاورمیانه به بیان بررسی مشکلات و هم اندیشی و اولویت بندی لازم مشکلات موجود اشاره نمودند .
در ادامه جناب آقای محمدی مدیر محترم شرکت افلاک الکتریک با بیان اینکه به افسران اقتصادی اعتماد داشته باشیم و از مدیران 

دولتی در استان دعوت و وضوعات مربوط به مشکلات بخش خصوصی بیان و و راهکار لازم منعکس گردد و همچنین با مستهلک شدن 
ماشین الات موجب کاهش بهروری در تولید گردیده است . 

جناب آقای مهندس پویا یزدانبخش از مدیران محترم گروه شرکتهای پارت لاستیک  به بیان نیاز لازم به دریافت اطلاعات لازم از 
واردات کالاها جهت تعیین درست مسیر سرمایه گذاری و همچنین به بهره گیری از انرژی تجدید پذیر در واحد ها تاکید نمودند .
سپس جناب اقای جوادی مدیر عامل محترم شرکت مائو پارت به برنامه هفتم توسعه و ملزومات توسعه در استان ء نرخ مهاجرت 

نیروی متخصص و پیگیری این موارد و موارد مشابه در کمیسیون اشاره نمودند .

 درادامه جناب آقای ضعیفی مدیرعامل محترم  شرکت شیمی پیدایش در موارد ارز ء نیروی انسانی و بانکی به صورت مختصر بیان 
نمودند .

 سپس  سرکار خانم افکاری مدیر عامل محترم شرکت پرارین پارس در خصوص توفیق شرکت در تولید مکمل های دارویی و ایجاد 
مدل سرمایه گذاری جدید و واردات مواد اولیه و تبدیل به محصول در استان اشاره نمودند .  

آقای کیوانی رئیس محترم انجمن دارندگان نشان استاندارد به اشاره به اهمیت ء یررسی ایجاد دانش نماد تحقق اهداف کمیسیون و 
استاندارد سازی اشاره نمودند .

جناب آقای امین التجار مدیر عامل محترم شرکت سپتیکو در خصوص دعوت از کارشناسان و مدیران سازمانها در کمیسیون و بهره 
گیری از انرژی تجدید پذیر و پاک و کمک دولت و وزارت نیرو مطالبی بیان داشتند . 
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جناب اقای صفار از فعالین محترم بخش اقتصادی در خصوص تفکر بر مشکلات و راهکارهای لازم در کمیسیون مطالبی بیان نمودند . 
سرکار خانم زوار مدیر محترم چاپ زوار در خصوص مشکلات با شهرداری و اشتراک عام مسائل و مشکلات شرکت ها در جلسات 

موجب هم افزایی در حل مشکلات دانستند .
سرکار خانم امینی فعالین محترم  بخش بازرگانی در خصوص استفاده از محصولات استانی و نیاز به بازرگانی خارجی و بازرگانان در 

این تخصص مطالبی فرمودند .
جناب آقای ثابتی مدیر عامل محترم شرکت آیین پژوهان فعال در حوزه حسابرسی در خصوص حلقه مفقوده بحث حسابرسی در امور 

شرکتها مطالبی فرمودند .
سرکار خانم دشمن گیر مدیر عامل محترم شرکت بیسان شرق بارثاوا در خصوص مشکلات شرکت در تامین گاز و بررسی مشکلات 

مشابه در کمیسیون مطالبی اشاره فرمودند .
در پایان جلسه سرکار خانم دکتر اورعی به تشکیل کارگروه های تخصصی انرژی ء دانش بنیان ء کنترل کیفیت ء منابع انسانی ء 

ایمنی و بهداشت ء گردشگری ء سلامت و دارو ء فن آوری اطلاعات و سازمانهای دولتی امور مالیاتی ء تامین اجتماعیی و ... تاکید 
نمودند . 

مصوبات جلسه: 

مهلت اقدام اقدامات مرتبط شرح مصوبه ردیف
١٥ روز ارسال صورتجلسه

ارسال مشکلات به 
کمیسیون

با عنایت به رفع مشکلات تولید مقرر گردید هر یک از 
اعضای کمیسیون راهکارهای مربوط به برون رفت از 
مشکلات را به صورت مکتبوب به کمیسیون ارائه نمایند 

١

برگزاری جلسات 
کمیسون های 

مرتبط

ارسال دعوت نامه 
کمیسیون به کمیسیون 

های مربوطه

به منظور هم افزایی در بیان مشکلات در تولید و ارائه 
راهکارهای لازم مقرر گردید جلسات مشترک با سایر 

کمیسیون ها برگزار گردد.  

٢

١٥ روز اعلام کتبی اعضا جهت 
عضویت در کارگروه ها

به منظور بررسی  تخصصی مشکلات و رفع موانع تولید 
مقرر گردید کارگروه های ذیل کمیسیون صنعت شامل 
تخصصی انرژی ء دانش بنیان ء کنترل کیفیت ء منابع 
انسانی ء ایمنی و بهداشت ء گردشگری ء سلامت و 
دارو ء فن آوری اطلاعات وسازمان های دولتی ( امور 
مالیاتی و تامین اجتماعیی و ... ) با حضور اعضای مرتبط 

برگزار گردد . 

٣

--- اعلام به امور کمیسیون 
های اتاق

هفته سوم هر ماه بعنوان تقویم جلسات کمیسیون 
تصویب گردید .

٤
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لیست حاضرین: 
الف – اعضا کمیسیون:

وضعیت حضور سمت در کمیسیون نام و نام خانوادگی ردیف
حضور رییس  عبداالله یزدانبخش ١
حضور نایب رییس اشکناز اورعی ٢
حضور عضو کمیسیون غلامعلی رخصت ٣
حضور عضو کمیسیون فرح سواعدی ٤
حضور عضو کمیسیون مهدی نجم آبادی ٥
حضور عضو کمیسیون الیاس جوادی ٦
حضور عضو کمیسیون پارسا ضعیفی  ٧
حضور عضو کمیسیون علیرضا کیوانی ٨
حضور عضو کمیسیون سید رضا حسینی ٩
حضور عضو کمیسیون جلال بحری ١٠
حضور عضو کمیسیون علی امین التجار ١١
حضور عضو کمیسیون معصومه جاهد ١٢
حضور عضو کمیسیون فاطمه دشمن گیر ١٣
حضور عضو کمیسیون بهاره زوار ١٤
حضور عضو کمیسیون محسن محمدیان ١٥
حضور عضو کمیسیون محمد هاشم صفار ١٦
حضور عضو کمیسیون میترا افکاری ١٧
حضور عضو کمیسیون مهر آفاق بیرجندی ١٨
حضور عضو کمیسیون سحر امینی ١٩
حضور عضو کمیسیون محمدرضا برادران ٢٠
حضور عضو کمیسیون پویا یزدانبخش ٢١
حضور عضو کمیسیون مهدی ظهوریان ٢٢
حضور عضو کمیسیون حسن قاسمیان ٢٣
حضور عضو کمیسیون حجت ثابتی ٢٤
حضور عضو کمیسیون احسان سابقی نیا  ٢٥

ب- معین کمیسیون

ج- سایر مدعوین:
جناب آقای مهندس توکلی زاده رئیس محترم اتاق -

جناب آقای دکتر سحرخیز رئیس محترم کمیسیون سرمایه گذاری اتاق -
جناب آقای دکتر شرکا نایب رئیس محترم کمیسیون مسولیت های اجتماعی اتاق -


